

Elevrådsmøde d. 21. januar 2026

Deltagere: 7.AM, 7.GG, 7. årg., 9.C, 8.B, 9.B, 9.C, 9.A, 9.F, 8.GG, 8.årg.

1) Åbent Hus

Maja, Agnes, Zainab, Yusuf, Victoire, Vilfred

2) Hærværkskonto- status (Anette)

218.000

3) Galla (Zainab)

Zainab vil gerne finde to fra hver 9. klasse til et galla-udvalg. Vi følger op på næste elevrådsmøde.

3) Hygiejneprodukter (Olivia)

Hvordan fungerer det på årgangene?

7. årg: Det fungerer godt, men der er mange, der ikke ved, at det er der. Må man bruge alle toiletter?

8. årg: Der er blevet kastet med tamponer, og de bliver brugt til at lave sjov med. Der er brug for, at der bliver meldt ud, hvilke toiletter de findes på.

9. årg: Der er forslag om, at de er et sted, hvor det kun er lærere, der har adgang til.

Vi vil afvente og se, om det med at der bliver kastet med dem fortsætter. Mon ikke det handler om at der vil være tale om, at det aftager med tiden. Vi evaluerer igen på næste elevrådsmøde.

Forslag: Kan vi lave pige- og drengetoiletter?

Forslag: Der er ét toilet på hver årgang, som er forbeholdt piger. Her kan vi hænge dispenserne. Det skal gøres meget tydeligt, at det er et pigetoilet, fx med et skilt eller maling. Olivia sørger for, at der bliver lavet skilte. Derefter skriver Anette ud til alle.

Opfyldningsansvarlige: Olivia (kantine + 9. årg), Maja (7. årg), Evensa (8. årg)

4) Status for udeområder (Anette)

De går i gang i løbet af februar og vi regner med, at det står færdigt inden påske. Vi vil gerne holde en indvielses-fest.

5) Pauseaktiviteter (Olivia)

Elevvalgte/elevønskede aktiviteter: 8.GG har lavet en undersøgelse, som de kan sende ud for at undersøge, hvad der er ønske om. Vilfred undersøger, om 8.GG kan lave en survey om pauseaktiviteter, som kan sendes til hele skolen.

Brug hyggerummene - lige nu kan man ikke bruge dem, fordi der ikke er en lærer. Der kunne være en lærer derinde. Hyggerummene kan ikke bruges lige nu pga. manglende orden. Der er forslag om overvågning. Andre synes ikke, at der skal være hyggerum. Det er ærgerligt, hvis vi ikke kan bruge hyggerummene.

Det skal være de samme pauseaktiviteter på samme tidspunkt med den samme lærer

6) Bevægelse i undervisningen (Olivia)

Eleverne ønsker at flere lærere får implementeret bevægelse i undervisningen

Der er ønske om ÆGTE brain breaks

Der er ønske om, at lærerne inspirerer hinanden.

Der er ønske om, at der bliver lavet en regel om, at alle lærere har bevægelse i deres undervisning

Det vigtigste er, at lærerne ved det.

Lærerne skal have nogle steder at hente ideer, fx en hjemmeside.

Eleverne har en del viden og ideer, som de kan videreformidle til lærerne. Det er også et fokuspunkt fra RKE.

Elevrådet laver et oplæg for lærerne til PU-mødet på ca. 10 minutter 25/2 kl. 15.30 om bevægelse i undervisningen: Yusuf, Abdul-Karim, Olivia, Magnus, Vilfred, Maja. Olivia indkalder til møde.

7) Bustider (Olivia)

- **Bus 469 (og andre landsbybusser) kører kun én gang i timen. Ønske om kørsel to gange i timen eller at skifte tiderne – 5 stemmer**
- Bus 401A er ofte forsinket. Den burde være på skolen 8.07, men den er ofte først på skolen kl. 8.15, og det betyder, at eleverne kommer for sent. Mellem kl. 13.30-15.00 er der stort tryk på busserne fra Campus (401A), fordi mange af de andre elever også skal hjem – 2 stemmer
- Bus 260 kører hver halve time, men det passer dårligt med ringetiderne på Campusskolen – 3 stemmer

Vi går videre til RKE med landsbybusserne. Det er vigtigt, at vi husker at få det sat i sammenhæng med Børne- og Ungepolitikken.

Karim indhenter data for ankomsttidspunkt for Bus 401A. Karim tager kontakt til René eller Anette med resultatet, og så sender vi sammen en mail.

8) Næste møde:

- a. Kantineens åbningsdage
- b. Mobiler i pauserne (betaling med kort)
- c. Opfølgning på tampon-sagen 😊
- d. Opfølgning